

### 有關開立公司戶口之費用之修訂通知

由 2026 年 4 月 1 日 (「生效日期」) 起，以下銀行服務之收費將作出修訂，詳列如下：

服務種類	修訂前收費	修訂後之收費
<b>一般服務 - 所有戶口</b>		
<b>開立香港註冊公司戶口之費用</b>	每次申請 1,200 港元； 另加額外費用 (如適用)	每次申請 1,500 港元； 另加額外費用 (如適用)

請注意，閣下有權通知本行終止閣下的有關戶口及服務，藉此拒絕接受上述修訂。若閣下於生效日期或以後仍保留閣下的有關戶口及/或繼續使用本行的有關服務，則上述修訂對閣下具有約束力。若閣下不接受上述修訂，本行將未能繼續為閣下提供有關戶口及服務。

如有查詢，請致電客戶 328 營商理財客戶服務熱線 2828 8008 或於營業時間內親臨分行查詢。

大新銀行有限公司謹啟

二零二六年三月

本通知中、英文版本之文義如有歧異，以英文版本為準。

### **NOTICE OF AMENDMENT RELATING TO FEES FOR COMPANY ACCOUNT OPENING**

With effect from 1 Apr 2026 ("Effective Date"), the following bank charge(s) of the general services will be amended as follows:

Item	Fees before amendments	Fees after amendments
<b>General Services – All Accounts</b>		
<b>Account Opening Fee for Companies Registered in Hong Kong</b>	HKD1,200 per application; plus additional fee (if applicable)	HKD1,500 per application; plus additional fee (if applicable)

Please note that you may refuse to accept the above amendment(s) by giving notice to the Bank to terminate your relevant account(s) and services. Otherwise, the above amendment(s) shall be binding on you if you continue to maintain your relevant account(s) and / or use the relevant services of the Bank on or after the Effective Date. The Bank may not be able to continue to provide you with the account(s) and services if you do not accept the above amendment(s).

For enquiries, please call our 328 Business Banking Customers Service Hotline on 2828 8008 or visit any branch of the Bank for assistance during business hours.

**Dah Sing Bank, Limited**

March 2026

In case of any discrepancy between the English and Chinese versions of these Notices, the English version shall prevail.